
   

 

 

 

 

כנס שיתוף הציבור רישום ללהצלחה מרשימה 
 לניקיון וסביבה

אם חשבתם שהתושבים אוהבים להעביר ביקורת אבל אינם מוכנים לעשות כלום כדי לשנות את 

אז תתפלאו לגלות שאתם טועים, לפחות כשזה מגיע לרחובות וכאשר מישהו מרים  -איכות חייהם

 את הכפפה. 

מה ראשונה מסוגה שתתקיים בעיר, סגן ראש העיר ומחזיק תיק חזות את הכפפה הזו הרים, כיוז

על קיומו של "כנס . לאחרונה הודיע יניב מרקוביץ', בתמיכת ראש העיר, רחמים מלולעו"ד העיר, 

חושבים סביבה", כנס שיתוף הציבור לנושאי ניקיון וסביבה, שמטרתו לאפשר לתושבים להיות 

 ההחלטות העירוניים. עים על תהליכי קבלת ישותפים משפ

תושבים לכנס, שיתקיים  160-מנתוני ההרשמה לכנס עולה כי בתוך ימים ספורים, נרשמו כ

 חוויות שוויץ המדע5 מתנ"ס , ב13:90, בשעה 2.52לראשונה בעיר, ב 

יוזמות סביבתיות,  -הכנס  יתקיים סביב שולחנות עגולים, שבכל אחד מהם יידון נושא שונה

במרחב, מחזור בעיר, הצעות ייעול ושיפור מערך חזות העיר, מיזמים  אלמנטים סביבתיים

 ופרויקטים להשבת אנרגיה מבוזבזת. 

בסיום תהליך שיתוף הציבור, יגובש דו"ח רעיונות ויוזמות התושבים, אשר יסייע בהכנת תכניות 

 העבודה של אגף חזות העיר בשנים הקרובות. 

אני שמח " מרקוביץ', מסתבר דווקא לא הופתע מההיענות המרשימה:סגן ראש העיר, עו"ד יניב 

אני נמצא בקשר ישיר עם התושבים, נפגש עמם בשכונות מאוד על ההצלחה בהרשמה לכנס. 

וקשוב מאוד לביקורת אבל גם לרצון לשינוי. בחודשים הראשונים לתפקידי, זיהיתי את הצורך של 

חלק בתהליכי שיתוף הציבור, היה לי ברור שבין התושבים להיות שותפים וכמי שמאמין חד ו

הצעדים הראשונים שבהם אבחר לפעול, יהיה תהליך שיתופי. התושבים והפעילים מכירים 

ובקיאים היטב בנושא, לחלקם יש רעיונות מצוינות והמטרה היא לצאת לגבש יחד את החלומות 

רק עבודה משותפת  ווח הרחוק.איך אנחנו רוצים שרחובות תראה  בשנים הקרובות וגם בט -שלנו

שלנו, של צוות עובדי האגף המסורים, של גורמי המקצוע ושל התושבים, תייצר את הפתרונות 

ל נוכל להגשים אבל גם ברור לי שהגיע הזמן להתחיל לחלום, והטובים ביותר. ברור לי שלא הכ

 לקבוע סדרי עדיפויות ולצאת להגשים".    

 


